
Nidzica, dn. 18.01.2021 r. 

 

Sprawozdanie 

z działalności Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia  Rady Miejskiej w Nidzicy 

za 2020 rok. 

 

 W roku 2020 Komisja pracowała na podstawie opracowanego i zatwierdzonego 

planu pracy. Zaplanowanych zostało 11 spotkań, jednakże z uwagi na epidemię 

koronawirusa nie odbyły się 2 posiedzenia (w marcu i kwietniu). Dodatkowo Komisja 

uczestniczyła w 4 wspólnych posiedzenia Komisji Rady Miejskiej. 

 Na początku roku Komisja pracowała w 9 osobowym składzie. W okresie 

sprawozdawczym z uczestnictwa w Komisji zrezygnowali radni: Bożena Karwowska, 

Waldemar Słupski, Andrzej Marcjanik, który zrezygnował z mandatu radnego. Na 

koniec roku Komisja działała w 7 osobowym składzie.  

 Komisja analizowała przedłożone do porządku obrad sesji materiały oraz 

projekty uchwał. Zajmowała się problemami zgłaszanymi przez członków Komisji. 

Podczas obrad Komisja zajmowała się problematyką związaną z działalnością 

oświaty, sportu i zdrowia. Na bieżąco interesowała się działalnością placówek 

oświatowych, Centrum Usług Wspólnych, Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

Odbyła się debata na temat funkcjonowania służby zdrowia. Komisja interesowała się 

i spotykała z przedstawicielami klubów sportowych i organizacji sportowych.  

 W obradach brali udział: Burmistrz Nidzicy, dyrektorzy szkół i przedszkoli, 

dyrektor CUW i MOSiR, Przewodniczący związków zawodowych „Solidarności” i ZNP 

oraz inne zapraszane osoby. Członkowie Komisji uczestniczyli w organizowanych 

imprezach sportowych, otwarcia bieżni lekkoatletycznej przy SP Nr 1, podsumowaniu 

roku sportowego. Komisja wizytowała obiekty sportowe w zakresie przygotowania i 

wyposażenia. Radni wizytowali również placówki oświatowe pod kątem przygotowania 

do roku szkolnego, prowadzonych remontów i wyposażenia. Ponadto Komisja 

zajmowała się problematyką zimowego i letniego wypoczynku dzieci i młodzieży.  

 Komisja wypracowała wnioski do budżetu gminy, interesowała się środkami 

finansowymi na remonty i inwestycje w obszarach sportu i oświaty. Analizowane były 

budżety szkół i przedszkoli oraz w zakresie organizacji nowego roku szkolnego 

arkusze organizacyjne.  

W grudniu został opracowany i zatwierdzony plan pracy Komisji na 2021 r.  

 W okresie sprawozdawczym Komisja wypracowała 14 wniosków (w 

załączeniu), część z nich nie została zrealizowana.  

Członkowie Komisji aktywnie uczestniczyli w obradach, a ich działalność była 

merytoryczna, pełna zaangażowania na rzecz prawidłowego funkcjonowania 

szczególnie oświaty i sportu.  

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Andrzej Arcyz 



 

1. Komisja wnioskuje, by każda ocena dotycząca 
dyrektora szkoły czy przedszkola przed 
przekazaniem do Kuratorium Oświaty była 
przedstawiona Komisji Oświaty, Sportu i 
Zdrowia. 

 
2. Wnioskuje się o udział członka Komisji Oświaty, 

Sportu i Zdrowia w komisjach konkursowych na 
dyrektorów placówek oświatowych gminy 
Nidzica. 

 
3. Komisja proponuje dokonanie zmiany w 

regulaminie dokształcania nauczycieli, 
polegającej na wykreśleniu dofinansowania dla 
nauczycieli stażystów dostosowując go do 
rozporządzenia MEN w powyższej sprawie.  

 

4. Komisja wnioskuje, by zobowiązać dyrektorów 
placówek oświatowych do opracowania we 
własnych jednostkach schematu 
organizacyjnego, który będzie określał ilość 
stanowisk kierowniczych, stanowisk 
pedagogicznych oraz pracowników obsługi i 
pełnione funkcje. Komisja uważa, ze wniosek 
powinien zostać zrealizowany w trybie pilnym z 
przedstawieniem do zatwierdzenia Burmistrzowi. 

 

5. Komisja wnioskuje o powołanie zespołu, który 
dokona analizy istniejących obwodów szkół. W 
przypadku potrzeby, Komisja proponuje dokonać 
korekt (zmian) istniejących obwodów. Komisja 
wnioskuje również o przygotowanie nowej 
uchwały dot. Obwodu Szkoły Podstawowej w 
Rączkach w oparciu o zawarcie porozumienia z 
Gminą Kozłowo. Dotyczy to obszarów, z których 
uczniowie pobierają naukę w Szkole 
Podstawowej w Rączkach, a które stanowią 
teren Gminy Kozłowo. Należy też uregulować 
sprawę przynależności pobierania nauki przez 
uczniów z Łysakowa i okolic w Szkole 
Podstawowej w Rogożu, która jest z terenu 
Gminy Kozłowo. 

 
6. Komisja wnioskuje o rozpoczęcie rozmów w 

sprawie przyłączenia miejscowości: Tatary, 
Litwinki, Nibork Drugi, Piątki do Nidzicy oraz 
przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami w 
powyższej sprawie. 
 

Brak odpowiedzi 

 

 

 

 

Niezgodne z 

rozporządzeniem MEN 

 

 

 

Wykonano 

 

 

 

 

 

Wykonano 

 

 

 

 

 

 

 

Nie podjęto działań 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nie podjęto do końca 

działań 

 

 

 



 
7. Komisja wnioskuje o podjęcie działań (w tym 

rozeznania o ilości chętnych) celem 
zorganizowania szczepień przeciwko grypie dla 
pracowników palcówek oświatowych gminy 
Nidzica tj: nauczycieli, pracowników obsługi i 
administracji, kierowców autobusów szkolnych i 
opiekunów. 

 
8. Komisja wnioskuje o rozpatrzenie możliwości 

rozdzielenia zajęć wychowania fizycznego w 
klasie V na chłopców i dziewczęta w SP nr 3. 

 
9. Komisja wnioskuje o zorganizowanie Dnia 

Edukacji Narodowej w gminie Nidzica, 
przyznanie nagród dla pracowników oświaty, z 
dostosowaniem organizacji tego przedsięwzięcia 
do istniejącej sytuacji i wymogów sanitarno-
epidemiologicznych. 

 
10. Komisja wnioskuje o podjęcie działań 

zmierzających do utworzenia oddziału żłobka na 
terenie Przedszkola Nr 2 w Nidzicy w terminie do 
1 września 2021 r.  

 
11. Komisja wnioskuje o opracowanie dokumentacji 

celem przeprowadzenia remontu/budowy bieżni i 
urządzeń lekkoatletycznych na stadionie 
miejskim w Nidzicy. 

 
12. Komisja wnioskuje o podjęcie działań celem 

pozyskania środków na budowę sztucznie 
mrożonego lodowiska. 

 
13. Komisja wnioskuje o podjęcie działań w kierunku 

pozyskania środków celem poprawy 
infrastruktury sportowej  przy Szkole 
Podstawowej Nr 3 w Nidzicy (m.in. budowa 
bieżni lekkoatletycznej, małego boiska 
piłkarskiego). 

 
14. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości 

wykonania remontu elewacji budynku Szkoły 
Podstawowej w Łynie (uzupełnienie tynku). 

 

Wykonano częściowo 

 

 

 

 

 

 

Wykonano 

 

 

 

Wykonano częściowo 

 

 

 

 

 

Podjęto działania 

 

 

 

Brak odpowiedzi o 

realizacji 

 

 

Na chwilę obecną nie ma 

programu. 

 

 

Odpowiedź negatywna 

 

 

 

 

 

Odpowiedź negatywna 

 

 


